
ПРОТОКОЛ № 14
засідання Правління Громадської ради при Виконавчому комітеті Міської

ради міста Кропивницького.

   14серпня 2018 р.                                                                м. Кропивницький

Всього членів Правління — 10.
Відсутні: Колєва Г. М., , Лапіцька В. М., Козуб І. Б., Сінченко О. М. . 
Присутні: члени Правліня ГР: Багно Л. О., С Тарасов О. М., Харламова Л.
В., Яковенко Д. В., Лузан Л. М., Барабуля М. І. ;
члени  ГР: Кернасюк С. В., Гречуха М. В., Махиня М. І., 
Голова: Лузан Л. М.
Секретар: Багно Л. О. 

Порядок денний.
1. Розгляд питання щодо розміщення МАФів в м. Кропивницькому.
2. Ситуація що склалась з ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.
3.  Кроки  вирішення  питання  надання  техдокументації  на  будинки  та
передачі землі ОСББ.
4.  Обговорення  пропозицій  до  Положення  про  Громадську  раду  та  до
Регламенту ГР.
5.  Про включення до комісій по субсидіх в райвиконкомах міста.
6.  Різне.

Запропоновано затвердити порядок денний.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.

1.  Слухали:  Харламову  Л.  В.,  яка  запропонувала,  у  відповідності  до
наданого їй доручення Правлінням ГР, текст звернення до міського голови м.
Кропивницького про розміщення МАФів в м. Кропивницькому.
Запропоновано  затвердити  текст  звернення,  та  додатково  надати  графічні
матеріали.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.

2. Слухали:  Гречуху М. В.  про пропозицію робочої  групи звернутись до
СБУ та до інших щодо можливого рейдерського захоплення ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”, та запропонував текст звернень.
Запропоновано  направити  запропоновані  звернення  в  СБУ  та  в  інші
інстанції.
Голосували:



за — 6.
Рішення прийнято.
3. Слухали: Барабулю М. І. Про те що питання щодо ОСББ не вирішується
на державному рівні, міська влада, за його інформацією, до Кабміну України
не звертались.
Запропоновано   доручити  Барабулі  М.  І.  та  Багно  Л.  О.  з  начальником
управління ЖКГ Міськради  по питанню передачі землі ОСББ .
Голосували:
за — 5;
утримався — 1 (Яковенко Д. В.)
Рішення прийнято.
4. Слухали: Тарасова О. М., який запропонував питання по внесенню змін в
Положення про ГР та Регламент ГР  перенести на слідуюче засідання.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.
5.  Слухали:  Кернасюка С.  В.  про  необхідність  включення до  комісій  по
субсидіям в райвиконкомах представників ГР.
Запропоновано  Кернасюку  С.  В.  представити  на  слідуюче  засідання
кандидатів в відповідні комісії.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.
6.  Слухали:  Тарасова  О.  М.  з  пропозицією надати  доручення  голові  ГР
обговорити питання з заступником иіського голови Грабенком О. В., щодо
виділення коштів по Лісопарковій.
Харламова  Л.  В.  запропонувала  ініціювати  зустріч  з  начальником
профільного  управління  Владовим  Р.  П.  Щодо  проекту  документації  по
грошовій оцінці землі.
Запропоновано підтримати обидві пропозиції .
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.
Запропоновано закрити засідання Правліня ГР.
Голосували:
за — 6.
Рішення прийнято.

          Голова                                                                      Л. Лузан.

          Секретар                                                                   Л. Багно. 


